
 

 

Referat af generalforsamling i Skibby Ride- og Voltigeklub 

søndag den 19. marts 2023 kl. 15.00 

i den nye rytterstue 

 

 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår Maria Frimark (Børge) 

Vedtaget 
 

2. Valg af referent 

Caitlin Graham-Pedersen 

Vedtaget 

 

3. Bestyrelsen aflægger beretning 

Marlene aflægger beretning 

Rid-for-dommer, dressurkursus, dressurstævner med bl.a. over 80 tilmeldte og 

masser af ros – tak til de frivillige 

Oprydning på loftet 

Ny ridehusbund – tak til Skibby HC 

Flotte voltigeresultater med bl.a. VM i Herning og DM  

Flotte distanceresultater 

Ridelejr 

Hesteshow og sommerfest i juni 

Grøn koncert var en succes 

Store hestedag  

Rød løber arrangement 

Kvadrilleeliten 

Samling af 4000 julekugler 

Juleoptog op igennem Skibby for første gang i 2 år 

Julefest var en stor succes 

2 træhestestævner 

Nye heste: Bjælke, Johan, Bastian, Diego, (Barney) 

Mange stævnestarter i byen 

Klubtøj, julefotoer, bambusstrømper, kalendere, instagramkonto, skilt i 

ridehus, håndværker udvalg, nytårskur, ponytrækning, foreningsdag… 

Tak til Egholm, Hanne og Flemming for samarbejdet  

 

4. Regnskab 
Resultatopgørelsen: 

Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Anja Hagelberg forelægger regnskab 

Undervisningen går ind og ud igen 

Vi får et kommunalt tilskud 
Ridelejr har vi lidt større udgifter til end indtægter da vi kan søge tilskud hos 

kommunen – vi forventer at det bliver dækken 

Stævneaktiviteter har givet et lavt overskud da vi har købt rosetter til lager 

som kan holde 1-2 år 
Sociale arrangementer giver et stort overskud grundet den store opbakning 



Klubbens drift indebærer medlemskontingent og rideklubben betaler 

kontingent til rideforbundet 

Lejeudgifter til ridecenteret – vi har fået tilskud til husleje af kommunen 
Sponsorindtægter er højere end forventet da vi har fået næsten kr. 40.000,00 

efter Grøn koncert er startet op igen 

Nyt udstyr i form af nyt toplag til ridehuset, hvilket har været en stor udgift 

Almindelig drift indebærer kontorartikler, gaver osv. 

Bankgebyrer grundet et gebyr til Mobilepay – kan ikke undværes 
Uddannelse da Børge og Iben var til voltigedommerkursus 

Juletræsfesten samt et ekstra tilskud fra kommunen har medvirket til et 

overskud på + kr. 20.000,00 

 
Balance: 

Debitorer har et beløb da det ikke er alle debitorfakturaer der er betalt ved 

årsskiftet 

Periodeafgrænsningsposter er penge fra ponytrækning på Ryegaard som først 
er afregnet på et senere tidspunkt 

Mellemregning med Egholm Ridecenter grundet a conto betalinger 

 

Regnskab godkendt 

 
5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 

kr. 500 for voksne og kr. 350 for børn 

Ingen indsigelser og det vedtages 
 

6. Behandling af indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget fra medlemmerne 

 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Marlene Birk Jensen og Anja Hagelberg er på valg 

Anja Hagelberg ønsker ikke genvalg 

Marlene Birk Jensen ønsker genvalg og er genvalgt 
Malene Svaneeng er valgt ind 

 

Caitlin Graham-Pedersen, Iben Dines Pedersen og Sara Erbs er ikke på valg 

 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
Anna Lundgreen og Carina Jacobsen er på valg 

Carina Jacobsen ønsker genvalg og er genvalgt 

Anna Lundgreen ønsker genvalg og er genvalgt 

 
9. Valg af 1 juniorrepræsentant og 1 juniorsuppleant 

Oline Noe-Nygaard er på valg 

Juniorsuppleant på valg 

Oline Noe-Nygaard ønsker genvalg og er genvalgt 
Signe Holt er valgt ind som juniorsuppleant 

 

10. Valg af 1 revisorer og 1 revisorsuppleant 

Karen Madsen er på valg 

Revisorsuppleant på valg 
Karen Madsen ønsker genvalg og er genvalgt som revisor 

Maria Frimark er valgt ind som revisorsuppleant 

 

 
11. Eventuelt 



Karina Mogensen forslår om zumba event – hun vil gerne stå for det 

Håndværkerudvalget fortsætter og samarbejder med bestyrelsen om 

arbejdsweekend  

 

STØT klubben ved at hjælpe 

ved Grøn koncert 20. eller 

30. juli 2023 


